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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 19.02.2025 

MØDESTED: Kastrupgårdsskolens mødelokale KLOKKEN: 17:30 – 19.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  SAGSNR 

DELTAGERE: 

Knud-Erik Andersen, Michael Vrochopolous, Tanja 
Søgaard, Christian Frydenlund Bundgaard, Gitte Sander 
Holm, Julie Bjønager Myhre, Stina Wiatr Carlberg, Lise 
Mortensen, Miriam Joensen, Anders Vig Sørensen, 
Wenche M. Hedemann Kristensen deltager som referent 

 

Afbud: 
Niels Bahn Rasmussen, Amira Karaman(7A), Patrick 
Lechto Dahl, Signe Henriques, Ditte Smed Holmgaard 

 

MØDENR.: 02 - 2025  

 

 Emne (og 
ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette?  
(Er punktet til 
orientering/ 
drøftelse/beslutning) 

Forberedelse til 
punktet 

Proces Afsat 
tid 

1 Godkendelse af 
dagsorden (alle) 

Dagsorden godkendes 
(beslutning) 

Dagsorden læses  5 min.  

2 Valg af dirigent 
 

Dirigent vælges (beslutning)   5 min. 

3 Elevrådet 
 

Nyt fra….   10min 

4 Timefordelingsplan 
for 2025/2026 
 

Beslutning Bilag udleveres på 
mødet 

 15 min 

5 Tilbagemelding fra 
arbejdsgrupper 

Status    

6 Rekonstituering af 
skolebestyrelsen 
 

Beslutning   10 min 

7 Meddelelser: 
 
SGO 
 
Personale 
 
Kommunalbestyrelsen 
 
SFO 
 
SKB Formand 
 
Skoleleder 

Status   15 min 

8 Eventuelt 
 

    

 Personsager 
(NRA) 
 

  Orientering 2 min.  
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1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

2. Valg af dirigent 

Gitte blev valgt. 

3. Elevrådet 

Elevrådet, repræsenteret af lærer, orienterede om at elevrådet har været i kontakt med alle børnehave-

klasserne omkring påskehygge. Det kommer til at foregå omkring marts. 

Der er kommet nye hynder til pallesofaerne på gangen. 

Spørgsmålet om 7. klasserne kunne få lov til at forlade skolens område i pauserne er blevet drøftet med 

kollegaer på 8-9. klasses-gangen, og der var kun én der synes at det var en god idé. Et kompromis om 

delvise indedage blev drøftet og der blev aftalt at der oprettes en tråd i Aula, hvor en formulering finpudses. 

4. Timefordelingsplan for 2025/2026 

Ledelsen uddelte timefordelingsplaner for indeværende (24/25) skoleår samt næste (25/26) og orienterede 

samtidig over de refleksioner de havde gjort sig, i forhold til bl.a. skoledagens længde holdt op i mod 

Folkeskoleloven, m.v. Knud-Erik meddelte endvidere at han forventede at problemstillingerne vil blive taget 

op på det kommende skoleledermøde. 

Der var spørgerunde, hvor bekymringspunkter blev vendt og besvarede. Der blev ikke truffet en beslutning, 

hvorfor punktet tages med på næste bestyrelsesmøde. 

5. Tilbagemelding fra arbejdsgrupper 

Trafikudvalget: 

Udvalget orienterede om deres besøg af Politiet, som har kigget på Røllikevej. Politiets konklusion var, at der 

bør opsættes skiltning med parkering og standsning forbudt. Politiet ville henvende sig til kommunen herom 

og anbefalede at skolebestyrelsen selv holdt kommunen til ilden. 

Områdeleder knyttede en kommentar, som hun havde med fra borgmesteren om, at de ikke kunne gøre så 

meget ved Blåklokkevejs afleverings- og parkeringsforhold, men at det handlede om en styrket indsats med 

den brede forældregruppe samt at dette skal være en udmelding fra skolebestyrelsen – ikke skolen. 

LektieCafé-udvalget: 

Udvalget orienterede om, at de i øjeblikket ideudvikler og at tilbuddet vil blive sat i værk til næste år. 

6. Rekonstituering af skolebestyrelsen 

Ledelsen orienterede kort om processen for en rekonstituering, hvorefter ledelsen forlod lokalet. 

Der blev efterfølgende voteret og Christian Frydenlund Bundgaard blev valgt som formand og Stina Wiatr 

Carlberg blev valgt som næstformand. 

Tillykke! 
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7. Meddelelser: 

SGO: 

SGO orienterede om at næste skoleårs teams er på plads, samt at der mangler lærere på F-sporet. 

Ledelsen meddelte at de er i gang med at holde møder om de nye skolestartere – herunder om de skal 

begynde hos os. 

Personale: 

Intet nyt. 

Kommunalbestyrelsen: 

Intet nyt. 

SFO: 

Områdeleder informerede om, at daglig leder af Frøen har haft 25 års jubilæum og at det var gået godt. De 

havde været hos borgmesteren, kommunaldirektøren samt direktøren for politik og kommunikation til kaffe 

og kransekage. I samme forbindelse faldt snakken omkring renoveringen af Frøen samt skøjtehals-projektet. 

Samtidig havde Områdeleder en besked med fra kunstansvarlig lærer, om at vi har fået godkendt 

kunstpengene og at den videre proces er, at det skal godkendes i et andet udvalg, der skal afgøre om 

kunsten må sættes op(udenfor). 

SKB Formand: 

Der er FRO-møde på mandag med en basal ”bordet-rundt”-dagsorden. 

Skoleleder: 

Leder orienterede om, at vi er i gang med en opsamling på den nyligt overstået fordybelsesuge til senere 

brug.  

Endvidere er vi godt i gang med skoleårets planlægning og det forventes at første udkast til teamsammen-

sætningen er færdig i næste uge. Til varetagelse af nogle af de naturfaglige fag, er der ansat en ung kvinde i 

en midlertidig stilling med opstart i føl-ordning den 24/2. 

Normeringen for det kommende skoleår forventes at komme til marts og det forventes for nuværende at vi 

fortsat kan beholde det nuværende personale. 

8. Eventuelt 

Medarbejderrepræsentant orienterede om fodboldtrøje-fredag den 7. marts, der støtter børnecancerfonden. 

Formanden spurgte ind til den tidligere fremsendte besked fra Rådet for Sikker Trafik. Emnet tages op, når vi 

kommer nærmere deadline for besvarelse af spørgeskema i august. 

 

 


